
 

Referat 
D 13.11.2023 kl. 19.00-21.00     
Forældrerepræsentanter: 

Kristian Kjær Søgaard, Søren Askær Høeg, Mona Meldgaard Kristensen og Maja Hjort 

Pedersen. 

Medarbejderrepræsentanter: Lars Strandhave  

Ledelsen: Annette Hald  

 

Afbud: Anne Frisk. 

DAGSORDEN 

 

Uddybelse af punktet /  

REFERAT OG BESLUTNING 

ANSVARLIG 

   

1. Godkendelse af 

dagsorden. 

 

 

Valg af ordstyrer og 

referent 

 

 

Godkendelse af referat 

fra sidste møde 

 

Tilføjelse: Mulighed for kort drøftelse sammen 

med info omkring den pædagogiske læreplan 

under punktet orientering fra leder 

 

Ordstyrer: Kristian.  

Referent: Mona. 

 

 

Referatet godkendt og underskrevet 

 

2. Orienteringspunkt: 

Formand: 

Forældrerepræsentanter: 

Leder: 

Medarbejderrepræsentant 

Et gensidigt orienteringspunkt 

Formand: Ingen bemærkninger 

Forældrerepræsentanter: Ingen bemærkninger 

Leder:  

Det er dejligt med vores eget nye vaskeri, det 

fungerer rigtig godt, så tak for jeres 

økonomiske prioriteringer. 

Der er fundet en vikar til køkkenet hele 

december måned, da vores nye 

køkkenmedarbejder skal på ferie denne 

måned.  

Kommende særlige dage: 

Lucia og jule-hyggedag d. 1/12.  

Børne-julefrokost d. 13/12.   

Besøg i kirken d. 15-12 

Teaterforestilling, inviteret af skolen, d 18-12 

Juleafslutning d. 19-12 

Der er lukket her i børnehaven mellem jul og 

nytår og pt. er ingen børn herfra tilmeldt 

pasning i Billund. 

Den pædagogiske læreplan skal være 

evalueret og indskrevet i ny skabelon senest 

d. 20-12. Kort info og drøftelse vedr. det 

pædagogiske grundlag og særligt målene for 

de 6 læreplanstemaer. 

Den reviderede udgave rundsendes 

efterfølgende til bestyrelsen.  

 



 

Medarbejderrepræsentanter: Ingen 

bemærkninger  

3. Opfølgning på mødet d. 

13-6 for alle bestyrelser 

Drøftelse af arbejdsgruppens tidligere 

udsendte udkast til principper for samarbejdet 

mellem dagtilbud og hjem. 

(Vedhæftes igen som bilag) 

Der var stor ros til arbejdsgruppens udkast. 

Det er kort, præcist og overskueligt for både 

personale og forældre. Der ændres et enkelt 

ord, så ”vægter” erstattes med ”prioriterer”.  

Udkastet sendes i sin nuværende form til 

drøftelse i personalegruppen og godkendes 

endeligt på næste bestyrelsesmøde.  

 

4. Bestyrelsens 

underudvalg 

Legepladsudvalg: 

Evaluering af legepladseftermiddag d. 6-10  

Det var en god og effektiv eftermiddag. Rigtig 

godt at personalet tog alle børn med ind kl. 14, 

så der kun var de børn ude, der derefter var 

deltagende i arbejdsdagen sammen med 

deres forældre.   

En fantastisk idé at det er en fredag 

eftermiddag, hvor forældre kan hjælpe det, de 

har mulighed for.  

Forårets legepladsdag bliver også en fredag 

eftermiddag.  

Der mangler at blive ordnet faldgrus ved det 

store klatrearrangement.  

 

5. Økonomi Status på forbrug pt og forventet årsresultat 

2023  

Som det ser ud lige nu, vil der være balance 

ved årsskiftet, måske endda et lille overskud.   

Af overskuddet fra sidste år er der brugt 

mange penge på flg. engangs-investeringer:  

Vaskemaskine og tørretumbler; forbedringer 

på legepladsen med solsejl, ny beklædning og 

ny udendørs vask på udekøkkenet / 

udeværkstedet.   

Fremad skal vi til at overveje, hvad der skal 

gøres ved klatrestativet, da det efterhånden er 

17 år gammelt og på sigt formodentligt helt 

eller delvist skal udskiftes, hvilket vil være en 

meget stor udgift / langtidsinvestering.  

 

6. Mulige 

hjælpeforanstaltninger? 

Kort orientering om hvordan man som familie 

generelt kan få hjælp til børns trivsel og 

udvikling. 

Der kan i første omgang søges råd og 

vejledning hos det pædagogiske personale i 

børnehaven. 

 



 

Dernæst kan diverse vejledere fra PPS 

deltage i vejlednings / rådgivningsmøder. Det 

kan fx være specialpædagogen, der er 

tilknyttet børnehaven til konsultativ støtte; det 

kan være tale-hørekonsulenten; det kan være 

sundhedsplejersken; det kan være 

fysioterapeuten. Der kan også være åben 

rådgivning fra familievejlederen. 

Der er også mulighed for et tværfagligt møde, 

hvor forældre sammen en række forskellige 

vejledere hver med deres faglighed er med til 

at drøfte og lægge en plan for, hvad der skal 

arbejdes med fremadrettet for at støtte op om 

et barns trivsel og udvikling. 

Der kan også laves en underretning, som 

efterbehandles af socialrådgivere i 

Familieafdelingen. Alle har underretningspligt, 

hvis man er bekymret for et barns trivsel og 

udvikling, og som personale har man skærpet 

underretningspligt.   

7. Mødet d. 28-11 for alle 

bestyrelser 

Hvem deltager? (Samlet tilmelding senest 20-

11) 

Anne, Maja, Søren, Kristian, Mona, Lars og 

Annette tilmeldes aftenen.   

Temaet denne aften er ”At huske det 

betydningsfulde i en digital verden” og 

omhandler bl.a. skærmtid og hvilken betydning 

det kan have børnenes udvikling. 

 

8. Evt. Evt.? 

Næste møde er d. 17. januar.   

Hvis der også denne aften inviteres til 

kvartalsinfomøde for nye forældre, kan Maja 

deltage som repræsentant for bestyrelsen. Det 

afklares senere, hvorvidt der er behov for info-

møde eller ej. 

 

 


